

Ref no.
CH/N/23/10/081
16/10/2023



Reminders to Residents

To: All Members
致: 各會員

Re: Special Arrangement of Re-open Basketball Court at Club Bel-Air Bay Wing 有關: 籃球場重新開放之特別安排

In response to residents' suggestions to reopen half of the basketball court at the Indoor Sports Hall of Club Bel-Air Bay Wing, which was previously closed for maintenance, a final inspection has been carried out and the half of the basketball court will be reopened on 16 October 2023 (Monday):

就住戶建議將灣畔會所室內運動場現正維修的籃球場重開一半予住戶使用，經檢查狀況後，現確定於 2023 年 10 月 16 日 (星期一) 起重新開放：

| Facility 設施 | HALF Basketball Court 半籃球場 | |
|--------------------------|--|---|
| Opening Hours 開放時間 | Non-Peak Hour 非繁忙時段 Mon – Fri 星期一至五 08:05 – 17:55 | Peak Hour 繁忙時段 Mon – Fri 星期一至五 18:05 – 21:55 Sat, Sun & Public Holiday 星期六、日及公眾假期 08:05 – 21:55 |
| Facility Charge 設施收費 | Non-Peak Hour 非繁忙時段 \$220 / 50 minutes / 每 50 分鐘 | Peak Hour 繁忙時段 \$260 / 50 minutes / 每 50 分鐘 |
| Open for Booking 開放予住戶預約 | From 8:00am, 16 October 2023 (Monday) 由 2023 年 10 月 16 日 (星期一) 早上 8 時正起 | |
| Booking Method 預約方法 | In-person at Receptions of Club Bel-Air Bay Wing or Club Bel-Air Peak Wing 親臨灣畔或朗峰會所接待處預約 | |

Please be advised that this special arrangement of Basketball Court will be resumed normal after urgent maintenance work is completed. Badminton Court 1 and Volleyball Court will remain closed until further notice. We apologize for any inconvenience caused.

茲通知各會員，此特別安排將維持至維修工程完成，而一號羽毛球場及排球場將繼續暫停開放以進行維修。不便之處，敬請原諒。



張貼至
Post Until

另行通知
Further Notice

This notice has uploaded to Bel-Air web-site www.bel-air-hk.com. Should you have any enquiries, please contact Club Bel-Air at 2989 9000 (Bay Wing)/ 2989 6500 (Peak Wing).
此通告已上載於貝沙灣網頁 www.bel-air-hk.com。如有查詢，歡迎致電 2989 9000 (灣畔會所) / 2989 6500 (朗峰會所)與貝沙灣會所聯絡。